
  
 

 

 

Møtereferat Byåsen menighetsråd 
Dato/tid:  tirsdag 11.12.2018 kl. 19 

Møtested:  Byåsen kirke, møterommet 

Innkalt:  Anne Bakken, Frode Bye, Sissel Gjerdseth, Ingrid Eikli Heggset (referent), Karen 
Holen, Steinar Leirvik (sokneprest), Solveig Lossius Træthaug,  Elisabeth Lund Winsnes.  

Forfall:  John Stene, Tom Christensen, Carl Reidar Solvang, Jens-Christian Hørløck 
 

 
Åpning: Steinar  - Lys i mørke Jer. «Jeg vet hvilke tanke jeg har for dere, freds tanker og ikke ulykkes tanker» 
Mat: DaVinci 
 
Godkjenning av referat:  
Menighetsråds referat fra møte 28.11. godkjent pr. mail  
Forslag til vedtak:  
Referat fra AU 03.21 tas til etterretning.  
 
Sak 49/18 Kirkevalg  Uteområdet Byåsen kirke 
Oppfølging av vedtak i sak 42/18: 

«Menighetsrådet sender over en funksjonsnotat / bestillingsliste til Kirkegvergens kontor, som lager forslag 
til plan for uteområdet.» 
En plass som ønsker velkommen.  
Bruksplass. Supplement til kirkerommet. For avslutninger, konf. undervisning osv. Kirkekaffe og picnic. Fint 
at noen kan sitte på kirkebakken, at det kan være en møteplass – et lite amfi – som på Byåsen skole? Leke 
muligheter for barn. Kombinerte muligheter.  
Natur – trærne skal vise og være et element. Bedd som ikke krever mye stell.  
Sykkelparkering.  
Gjør noe som er en snakkis – feks. steinbenk med stein fra Syria. Eller en installasjon med krybbe i hel 
størrelse som barnehager kom for å se…. (ref. Spjelkavik kirke og Gullvåg). Samarbeid BVGS?  
Bidra til å gjøre kirkebygget til mer «kirke».  
Gjør kirka tydeligere som kirke.  
«Velkommen inn» til kirke.  
Ankomst plass.  
Fremoverrettet – grønn profil – miljø. Sykkelparkering. Behov for bil. El-lading. Hva med å utnytte 
takarealene til noe grønt / miljømessig. (f.eks. solceller).  
HC parkering og alt i forhold til div. forskrifter.  
Skjule søppelkassene.  
Dårlig forhold for brøyting og strøing ved kontorinngangen.  
Gjennomtenkt belysning (bl.a. mørkt bak kontorinngangen).  
Hva med arealet mellom barnehagegjerde og gangstien – der det ikke er stelt.  
 
Involvering av Grønn menighet.  
 
 
Sak 50/18 Høring visjon- og strategiplan fra Kirkelig Fellesråd 
Sakspapir – Visjon- og strategidokumentet. John gir en uttallelse om dokumentet / forslag til vedtak ifb 
høringen. Høringsfrist 15.12.18.  



  
 

Dokumentet har mye å ta tak i. Savner at de beskriver hva Kfits sin rolle er. Og hva er sammenhengen eller 
forskjellen mellom Kfit og kirkevergen. Hvordan fordeles de rollene og ansvar?  
Kirkelig fellesråd er til for menighetene.  
 
Vedtak:  
Byåsen menighetsråd vil gjerne jobbe mer med dokumentet, og dokumentet er av en slik art at det krever 
en del tid å gjøre et godt arbeid, og ber menighetsforvalter om å spørre Kfit om forlenget 
tilbakemeldingsfrist.  
 
 
Sak 51/18 Gjennomgang av gjenstående punkter i rådets 4-års handlingsplan.  
Legger ved bearbeidet 4-års plan. Det som er merket med grått er ting som er enten gjennomført, eller gått 
bort fra. Gledelig å se hvor mye som er gjennomført!  
 
Det som gjenstår utefra det:  

• Arbeide for å inkludere flere medarbeidere i gudstjenesten. Det prioriteres forsangertjenesten og 
evt. barnetekstlesere, men gjøres ikke flere tiltak utover dette nå.  

• Tilbud for 12- 13 åringer (mulig det nye søndagskoletiltaket vil være dette?) 
• Kurs for å lære om gudstjenestens oppbygging og innhold. Prioriteres ikke.  

• Oppfølging og støtte av ansatte i ungdomsarbeidet – ok  
• Camp Carpe Diem utvides til 2 døgn  - ok  
• Kunst som taler til barn i kirken – prioriteres ikke.  

• Etablere besøkstjeneste med diakon og frivillige.  
Rådet ønsker skriftlig status på besøkstjenesten og planer for videre utvikling. Sak i januar.  
Felles team på besøkstjeneste med prester og diakon.  
Hvordan følges de på menighetens hyggestund opp? 

• Flyktninger – dette jobbes det ikke mer spesifikt med generelt. Hvordan følger vi opp de som går i 
menigheten?  

• Flere voksne i arbeidet med barn trengs fortsatt.  
 
Sak 52/18 Juleavslutning på DaVinci 
AU ønsker å takke menighetsrådet for innsatsen i året som er gått, med å innby til et hyggelig måltid på restaurant Da 
Vinci i forbindelse med siste møte før jul. Vi deler møtet i to, og har første del i kirka, før vi går til restauranten. Behov 
for tilbakemelding på hvor mange som blir med og spiser. 
 
Sak 53/18 Søknad om støtte fra Byåsen familiekor.  
 
Vedtak:  
Byåsen menighetsråd innvilger søknaden om støtte på kr. 20.000,- for å subsidere korweekend på Mjuklia. Det 
finansieres av overført overskudd fra trosopplæring.  
 
Evt.  

Orienteringssaker:  
 


